
Ouderraad Wolfert Lyceum
Datum: 15-4-2024

Aanvang: 19:45

Agenda:
1. Opening

2. Notulen/actielijst 5 februari

3. Mededelingen van de directie

4. Terugkoppeling uit de MR

5. Rondvraag + sluiting

Actielijst 5 februari:
2. Opening. Er is een aspirant OR-lid aanwezig, Nienka Kroesen. Iedereen stelt zich voor. 

Notulen van OR-vergadering 5 februari worden vastgesteld, met aanvulling over 
geluidsniveau schoolfeest.

3. Mededelingen van de directie:
 Er hebben zich 254 brugklassers gemeld voor het volgende schooljaar. Daar komen 

nog ca. 10 leerlingen bij, voor wie op andere scholen geen plaats was. Dit is een hoog 
aantal, dat verdeeld zal worden over 9 nieuwe brugklassen. In de aanmeldingen in de 
regio, wordt een verschuiving gezien van VMBO naar HAVO/VWO. Mogelijk heeft de 
nieuw ingevoerde doorstroomtoets geleid tot een gemiddeld hoger schooladvies.

 Er zijn tevredenheidspeilingen gedaan onder zowel leerlingen, ouders als 
medewerkers (LTP, OTP en MTP). Van de ouders heeft 32% de enquête 
geretourneerd, wat positief is. Van de leerlingen heeft 90% enquête ingevuld. 
Reacties van leerlingen en ouders zijn niet altijd in lijn. Een voorbeeld hiervan is de 
aanpak van pesten, waarvan een heel groot deel van ouders aangeeft niet te weten of 
pesten goed wordt aangepakt en het overgrote deel van leerlingen aangeeft dat dat 
goed wordt aangepakt. Volgens ouders en leerlingen komt pesten echter weinig 
voor. Leerlingen scoren laag op actualiteit in de les, zijn tevreden over veiligheid. 

Wat? Door Wie? Wanneer gereed? Status
19/9/23-1 Mogelijkheden  onderzoeken 

om avond over mentale 
gezondheid van kinderen te 
organiseren → Angeliek checkt 
de besproken datums en 
opties voor spreker. Zo nodig 
tussentijdse afstemming met 
OR.

Angeliek Februari 2024 Gesloten

19/9/23-2 Update van de website met 
nieuwe namen/klassen en 
notulen

Luc Februari 2024 Gesloten



Mentoren krijgen gemiddeld hoge scores. Schoolleiding zal gepaste opvolging geven, 
waar scores achterblijven. MTP was uitermate positief.

 Mevrouw Pompe keert terug op school als docent. Ook een voormalig economie 
leraar keert terug. Er is nog wel een vacature voor een natuurkunde docent. 

 Er is een vervelend Tiktok fenomeen ontdekt (“Raad de leerling”), wat door leerlingen 
als kwetsend zou kunnen worden ervaren.

 De jaaragenda “24-“25 is in concept klaar en zal twee weken voor de volgende OR-
vergadering gedeeld worden. Toetsweken zullen niet na vakanties ingepland worden.

 De reisweek is gestart. Er was enige zorg over Parijs i.v.m. dreigingsniveau, maar dat 
werd acceptabel beoordeeld.

 Er wordt nog steeds gewerkt aan de inrichting van de school. Reacties worden 
enthousiaster. Het personeel heeft voorgesteld werkdrukgelden te besteden aan de 
personeelskamer. Hard meubilair wordt vervangen. Er komen binnenterrassen op de 
begane grond. Het hele proces heeft tijd nodig, vanwege beperkte financiële 
middelen

 Het huidige telefoonbeleid werkt niet goed. Telefoons moeten tijdens de les in de 
kluis, maar dat gebeurt niet. Er is een werkgroep ingesteld. Vanaf het nieuwe 
schooljaar heeft school zich tot doel gesteld dat telefoons de hele dag in de kluis 
liggen. Er zal intensief gesurveilleerd worden. Er wordt ook een plan ontwikkeld om 
spelletjes te kopen/organiseren voor in de pauzes. Roosters worden 
gecommuniceerd via borden en prints.

 5-Havo leerlingen staan dit jaar iets slechter voor het examen dan vorig jaar. 3-havo 
laat probleem-gedrag zien. Stress en hoe ermee om te gaan wordt besproken door 
de school, als een issue voor leerlingen.

 De online ouderavond over stress/mentale gezondheid van leerlingen heeft 
plaatsgevonden op 19 maart j.l. Opkomst was helaas aan de lage kant (ca. 40 ouders) 
Bij het uiteen gaan in groepjes vielen er mensen weg. De inhoud was leuk, de dames 
presenteerden het heel goed. Wellicht had presentatie in minder tijd gekund. Vraag 
is, of communicatie over de ouderavond voldoende is geweest. Ouderraad geeft aan, 
dat meer gerichte en frequentere communicatie mogelijk geholpen had. Vraag wordt 
opgeworpen of F2F meer mensen zou hebben getrokken, maar er is geen duidelijk 
beeld. 

4. Terugkoppeling MR:
 Rector Bart Oremus heeft aangekondigd dat hij de Wolfert van Borselen groep gaat 

verlaten om een baan elders op te nemen. Er zal een procedure gestart worden om 
een nieuwe rector te zoeken. 

 De discussie over MR deelraden (MR 3.0) wordt vervolgd. De volgende stappen zullen 
genomen gaan worden, waarbij het de bedoeling is dat op het Wolfert Lyceum als 
eerste binnen de van Borselen groep gestart wordt met het installeren van een 
deelraad.



 De ouderbijdragen over het schooljaar “22-“23 zijn verantwoord. Ouderbijdragen 
worden direct ingezet ten behoeve van de leerlingen. Het systeem van de vrijwillige 
bijdragen wordt voorlopig in stand gehouden.

 MR heeft voorinzage gekregen in formatieplan “24-“25. Voor Wolfert Lyceum worden 
geen grote veranderingen voorzien.

5. AOB:
 Er wordt gevraagd naar het beleid achter het aantal herkansingen voor PTA 

tentamens, gezien verschillen tussen scholen. Dit is onderdeel van het examenbeleid 
van de school. Op Wolfert Lyceum mogen leerlingen drie keer herkansen.

 Dit jaar organiseren de examen klassen weer een Kolderdag.
 De diploma uitreiking is goed geregeld.
 Over de open dag waren er complimenten van verschillende ouders. Goed gedaan.
 Het aantal leerlingen dat in 4 en soms zelfs 5 VWO overstapt van Wiskunde B naar A is 

dit jaar erg hoog. Een oorzaak is dat veel leerlingen tegen het advies van de school in, 
toch Wiskunde B kiezen. School gaat de drempel om advies te negeren hoger leggen 
en nog intensiever gesprekken met ouders en leerling voeren. Als deze keuze 
namelijk verkeerd uitpakt, werkt dat enorm demotiverend voor leerlingen

 Klopt het dat het programma “Coach” (Natuurkunde) niet draait op Chromeboek? 
Wordt nagevraagd.
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